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Abstract (en)
Paved footpath section for connecting a roadway (5) and a foot path (6) or cycle path and adapted to the needs of the disabled comprises a ramp
integrated in a curbstone (7), and a profiled area (6a) for the visually impaired consisting of a perceivable curbstone edge arranged in front of the
profiled area in the direction of the roadway. The ramp and curbstone edge are arranged in a molded body (1) provided with a profile for the visually
impaired. When viewed perpendicularly to the roadway, the profiled area is arranged in extension of the ramp on the footpath or the cycle path.
Preferred Features: The molded body is a prefabricated concrete part.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen gepflasterten Gehwegabschnitt als behindertengerechte Übergangsstelle zwischen einer Fahrbahn (5) und einem
Gehweg (6) oder Radweg mit einer in einen Bordstein (7) integrierten Bordsteinauffahrt für Rollstuhl- und Rollatorfahrer und einem profilierten
Aufmerksamkeitsfeld (6a) für Sehbehinderte mit einer dem Aufmerksamkeitsfeld (6a) in Richtung der Fahrbahn (5) vorgeordneten tastbaren
Bordsteinkante. Der Gehwegabschnitt ist dadurch gekennzeichnet, dass die Bordsteinauffahrt und die tastbare Bordsteinkante in einem Formkörper
(1) mit einer sehbehindertengerechten Profilierung (R) zusammengefasst sind und das Aufmerksamkeitsfeld (6a) quer zur Fahrbahn (5) gesehen in
Verlängerung der Bordsteinauffahrt auf dem Gehweg (6) oder Radweg angeordnet ist. <IMAGE>
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